
NIEUWSBRIEF

Dankzij de enthousiaste en waardevolle bijdragen
tijdens de werksessie over de toekomstvisie hebben we
een schat aan ideeën en prioriteiten verzameld die
laten zien hoezeer de onderwerpen leven in onze
gemeenschap. De sessies waren inspirerend en
hebben duidelijk gemaakt dat we samen willen werken
aan een duurzaam en leefbaar Sas en Mariapolder. We
zijn alvast aan de slag gegaan. Verderop in deze
nieuwsbrief lees je er meer over. De samenvatting van
de werksessie ontvangen? Stuur dan een e-mail. 

COÖPERATIE WINDWAARDE

STEMMEN OP PROJECTEN

WERKSESSIE
TOEKOMSTVISIE

Tijdens de vorige ledenvergadering op 29 mei 2024 werd
er gestemd op het project ‘Straten BBQ'. Het voorstel is
met een heel ruime meerderheid aangenomen door de
leden. Inmiddels zijn de voorbereidingen volop in gang
om in de verschillende straten een BBQ voor te bereiden.
Binnenkort ontvang je een uitnodiging om te stemmen op
de projecten 'Halloweenfeest’ en ‘Het buurtsoepie'. 
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Al een flink aantal maanden is de werkgroep Sasse Buurtenergie, met
verschillende coöperatieleden onder begeleiding van bestuurslid René
van Looff, hard aan het werk om te bekijken welke slimme
energieoplossingen er mogelijk zijn voor de inwoners. Daarvoor is nauwe
samenwerking met de gemeente Hoeksche Waard. In deze werkgroep
worden de ideeën uit de werksessie meegenomen. Meer weten of
meedenken? Neem dan contact op met René de Looff. 

Met de gemeente Hoeksche
Waard hebben we gesproken
over gratis regentonnen voor
de coöperatieleden, de
inrichting van de nog lege
vlakken op het Kerkplein met
biodiverse beplanting en het
omtoveren van de jeu de
boulesbaan tot een mooie
inheemse tuin. Ook kijken we
naar mogelijkheden voor
akkerranden, meer bomen
aan de rand van Strijensas 

ENERGIETRANSITIE

UPDATE ACTIES
COÖPERATIE

BIO-
DIVERSITEIT

MEEDOEN IN DE
WERKGROEP

BIODIVERSITEIT?

Dit najaar vindt de eerste
bijeenkomst van de

werkgroep Biodiversiteit
plaats. Wil je ook

meedenken en meedoen?
Stuur dan een mail naar

Femke Cuijpers. 

en meer beplanting, bijvoorbeeld rondom lantaarnpalen. Ook wil de
gemeente ondersteunen bij het vergroenen van tuinen. 

HW Zoemt stelt mooie bloembollenpakketten t.w.v. 50 euro
beschikbaar voor de coöperatieleden. Deze bloemen bloeien al
heel vroeg in het voorjaar wat ervoor zorgt dat bijen en andere
insecten al vroeg in het voorjaar voedsel hebben. Ook wil HW
Zoemt graag meedenken met ideeën die vanuit de coöperatie
worden aangedragen. 

Om zoveel mogelijk ideeën daadwerkelijk te realiseren start er dit
najaar een werkgroep biodiversiteit waarin coöperatieleden onder
begeleiding van Femke Cuijpers aan de slag gaan met de
verschillende ideeën die Strijensas en Mariapolder groener en
meer biodivers zullen maken. 
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Met de stichting van het Verenigingsgebouw zijn we in gesprek om te kijken of we gezamenlijk het
Verenigingsgebouw meer leven kunnen inblazen. Daarnaast ontvang je binnenkort een uitnodiging om te
stemmen op de initiatieven ‘Het buurtsoepie’ en het 'Halloweenfeest'. Ook hebben we onlangs samen met HW
Welzijn en het Verenigingsgebouw het eerste ‘Bakkie op Sas’ georganiseerd wat erg geslaagd was.

Met Staatsbosbeheer kijken we of het mogelijk is om een laadpunt
voor elektrisch (deel)vervoer op de parkeerplaats te plaatsen.
Ook onderzoeken we of de Wielewaal het gebied kan uitbreiden
naar Strijensas als er een laadpunt beschikbaar is. Met de haal- en
brengservice van de Wielewaal kunnen inwoners die slecht ter
been zijn of geen vervoer hebben even naar de kapper, een
boodschap doen bij de supermarkt of naar de dokter zonder
daarvoor vrienden of familie in te schakelen. 

NABUURSCHAP

MOBILITEIT
INFORMATIEMARKT

ISM GEMEENTE
HOEKSCHE WAARD

Deze winter willen we samen
met de gemeente Hoeksche
Waard een informatiemarkt

organiseren. Daar kun je
onder andere terecht voor
advies over hoe je kosten

kunt besparen op je
energierekening. Meer

informatie volgt.

Tijdens de sessie over de toekomstvisie kwamen veel ideeën en wensen naar voren voor het gebied De
Oeverlanden. We hebben hierover een prettig gesprek gehad met Staatsbosbeheer. Na dat gesprek heeft
Staatsbosbeheer al aan een aantal wensen gehoor gegeven. Zo is de loopbrug in het natuurgebied
gerepareerd, staat er een bankje tussen het strandje en de uitkijktoren en Staatsbosbeheer zal de diepe geul
voorbij de uitkijktoren aanpassen zodat daar weer gewandeld kan worden zonder dat je laarzen vol lopen met
water. Daarnaast kijkt Staatsbosbeheer naar de mogelijkheden om een zwemsteiger links van het strandje te
maken, bankjes op het strandje te plaatsen en een natuurspeeltuin met educatieve functie naast de
parkeerplaats bij de lichtopstand. De volgende afspraak vindt plaats in oktober, dan weten we hopelijk meer over
wat er mogelijk is. 

RECREATIE


